
Raadsvragen GB, Permanente bewoning recreatiewoningen, Raad 18 april 2017 
 
 
 
Voorzitter, 
 
Wij hebben in de media gelezen dat Provinciale Staten van Overijssel heeft besloten dat gemeenten 
voortaan vaker zelf mogen bepalen of een recreatiewoning permanent bewoond mag worden. Het 
besluit ligt inmiddels vast in de vernieuwde Omgevingsvisie van Overijssel die door Provinciale Staten 
is vastgesteld.  
 

1. Heeft het College inmiddels kennis genomen van de inhoud van dit besluit? 
2. Heeft dit besluit ook mogelijk consequenties voor de recreatiewoningen in de gemeente 

Dalfsen? Uiteraard doelen wij met name op de problematiek met betrekking tot de 
recreatiewoningen aan de Rosengaardeweg.     

 
Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 
 
Vriendelijke groet, 
 
Jos Ramaker 
Fractievoorzitter Gemeentebelangen 
 
 
 
 
Antwoord: 
1.Ja. 
2. Nog vóór de zomervakantie zullen wij de gemeenteraad per brief informeren over de consequenties 
van de wijziging van de Omgevingsverordening voor recreatiewoningen in het algemeen en voor de 
Rosengaardeweg in het bijzonder..  


